
HRVATSKI	  KONJIČKI	  SAVEZ	  
ODBOR	  ZA	  DALJINSKO	  JAHANJE	  

PREDSJEDNIK	  ODBORA	  
	  

ZAPISNIK	  SA	  SASTANKA	  ODBORA	  ZA	  DALJINSKO	  JAHANJE	  

Datum	  održavanja:	  28.01.2016	  

Mjesto	  održavanja:	  Prostorije	  HKS-‐a	  

Prisutni:	  

-‐‑   Bosko	  Milivojević,	  KK	  Kadenca,	  predsjednik	  odbora	  
-‐‑   Damir	  Samardžić,	  KK	  Ramarin,	  izbornik	  reprezentacije	  
-‐‑   Marin	  Samardžić,	  KK	  Ramarin	  
-‐‑   Milan	  Palčić,	  KK	  AS	  Klinča	  sela	  
-‐‑   Bojan	  Lipovac,	  KK	  Magušar	  
-‐‑   Gordan	  Šebalj,	  KK	  Hiperion	  
-‐‑   Milan	  Jurković,	  KK	  Soko	  
-‐‑   Carmen	  Keber,	  KK	  Zlatni	  klas	  
-‐‑   Branko	  Kovačić,	  KK	  Husar	  
-‐‑   Antonio	  Posavec,	  KK	  Zatni	  klas	  

	  

Dnevni	  red	  :	  

	  

1.   Usvajanje	  zapisnika	  sa	  prošle	  sjednice	  Odbora;	  
2.   Pravilnik	  o	  organizaciji	  natjecanja;	  
3.   Izmjene	  i	  dopune	  Pravilnika	  daljinskog	  jahanja;	  
4.   Sredstva	  odobrena	  od	  HOO	  za	  nastup	  reprezentacije;	  
5.   Poticaji	  organizatorima	  prvenstava	  DJ;	  
6.   Razno.	  
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Gosp.	  Milivojevic	  pozdravio	  prisutne	  i	  otvorio	  sastanak.	  Sjednica	  započela	  u	  17:00h	  

	  

AD_1	  

Zapisnik	  sa	  sjednice	  odbora	  održane	  04.12.2015	  jednoglasno	  je	  usvojen,	  kao	  i	  dopune	  istog	  od	  strane	  
g.	  Lipovca.	  

	  

AD_2	  

Iznesene	   su	   primjedbe	   na	   prijedlog	   pravilnika	   o	   organizaciji	   natjecanja,	   u	   smislu	   ponavljanja	   i	  
nabrajanja	  članaka	  iz	  već	  postojećih	  pravilnika	  te	  je	  predloženo	  da	  nova,	  verzija	  bude	  sažeta,	  u	  smislu	  
Pravilnika	  o	  tehničkim	  uvjetima	  za	  održavanje	  natjecanja	  u	  D.J.,	  t.j.	  mora	  sadržavati	  konkretne	  stavke	  
koje	   organizator	   mora	   pripremiti	   i	   osigurati.	   Taj	   zadatak	   do	   sljedeće	   sjednice	   trebaju	   obaviti	  
povjerenstvo	   zaduženo	   za	   isti	   (Dinka	   Kovačević,	   Zlatko	   Kramarić	   i	   Marin	   Samardžić).	   Prijedlog	   je	  
jednoglasno	  usvojen.	  

	  

AD_3	  

Raspravljeno	  je	  o	  dopunama	  i	  izmjenama	  Pravilnika	  daljinskog	  jahanja	  koje	  treba	  obaviti	  prije	  početka	  
natjecateljske	  sezone.	  Odlukom	  odbora	  g.	  Milivojević	  (predsjednik	  odbora)	  će	  pripremiti	  novu	  verziju	  
pravilnika	   sa	   izmjenama	   i	   dopunama,	   te	   će	   istu	   dostaviti	   članovima	   odbora	   na	   uvid	   i	   usvajanje	   na	  
slijedećoj	  sjednici.	  

	  

AD_4	  

Sredstva	  odobrena	  od	  HOO	  za	  sezonu	  2016.	  su	  sljedeća	  :	  

1.   Babolna,	  Madjarska	  –	  18.400,00	  kn	  
2.   Balkansko	  prvenstvo	  –	  24.000,00	  kn	  
3.   Pripreme	  za	  Balkansko	  prvenstvo	  –	  16.800,00	  kn	  
UKUPNO:	  59.200,00	  kn	  
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Ove	  godine	  HKS	  će	  biti	  organizator	  državnih	  prvenstava,	  te	  će	  davati	  potporu	  i	  ostalim	  natjecanjima:	  
Finalu	  CC,	  seminarima	  reprezentacije	  i	  mjerenju	  vremena	  kako	  slijedi:	  

1.   Suorganizatori	  DP	  –	  10.000,00	  kn	  
2.   Seminar	  1	  –	  5.000,00	  kn	  
3.   Seminar	  2	  –	  5.000,00	  kn	  
4.   Mjerenje	  vremena	  –	  12.500,00	  kn	  
5.   Organizatoru	  finala	  CC	  –	  7.500,00	  kn	  
UKUPNO:	  40.000,00	  kn	  

Ukupna	  direktna	  potpora	  disciplini	  će	  iznositi	  99.200,00	  kn	  tijekom	  2016.	  godine.	  
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AD_6	  

Marin	  Samardžić,	  KK	  Ramarin	  dao	  je	  primjedbu	  i	  zamolio	  da	  se	  podrobnije	  objasni	  odluka	  o	  održavanju	  
oba	   seminara	   reprezentacije	  na	  prostorima	  Kukavice,	  obzirom	  da	   je	  odbor	   i	  na	  prethodnoj	   sjednici	  
(04.12.2016.)	  podržao	  prijedlog	  da	   se	   jedan	   seminar	  održi	   i	   na	  prostoru	  KK	  Ramarin.	  G.	  Milivojević	  
objasnio	  je	  da	  je	  Dp	  sa	  Kukavice	  premješteno	  u	  KK	  Ramarin,	  te	  da	  je	  i	  iz	  tehničkih	  razloga	  i	  priprema	  
(održavanje	   BP	   na	   Kukavici)	   primjerenije	   održavanje	   seminara	   na	   Kukavici,	   te	   da	   je	   to	   bila	   vodilja	  
prilikom	  donošenja	  odluke.	  

Pojašnjenje	   o	   plaćanjima	   organizatorima	   državnog	   prvenstva	   od	   strane	   Agencije	   za	   plaćanja	   u	  
poljoprivredi	  od	  gospodina	  Branka	  Kovačića	  zatražio	  je	  g.	  Damir	  Samardžić,	  kao	  i	  za	  sredstva	  koja	  je	  
dobio	  za	  organizaciju	  DP	  prošle	  godine,	  a	  za	  koja	  odbor	  daljinskog	  jahanje	  nije	  bio	  upoznat.	  

Gospodin	  Kovačić	  je	  objasnio	  namjeru	  donesenog	  Pravilnika	  o	  plaćanjima,	  te	  njegove	  buduće	  izmjene	  
i	  dopune	  kao	  i	  mehanizam	  djelovanja	  istog.	  

Sjednica	  je	  završena	  u	  21:00h.	  

Marin Samardžić 

	  


